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§ 9   

Uppdrag om att revidera ungdomsrådets stadgar 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden godkänner ungdomsrådets förslag att 

göra ett undantag från rådets stadgar. 

2. Stadsdelsnämnden uppdrar åt förvaltningen att i samråd med 

ungdomsrådet ta fram förslag på revidering av 

ungdomsrådets stadgar. 

 
Ärendet 

Sedan stadgar och arbetsordning beslutats av stadsdelsnämnden 

har ungdomsrådet haft ett årsmöte. Ungdomsrådets 

nästkommande årsmöte hålls den 18 oktober 2017. 

 

I samband med nominering av styrelsen till verksamhetsåret 

2017/2018 har ungdomsrådet identifierat ett behov av att 

revidera rådets stadgar. Ungdomsrådet vill även be nämnden att 

ta ställning till ett undantag från stadgarna inför årets val av 

styrelse. Ungdomsrådets frågor till nämnden preciseras under 

punkt 10 i protokollet från den 20 september 2017.  

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 3 oktober 2017. 

Dnr 2017-650-1.1. 

 
Förslag till beslut 

Maria Antonsson m.fl. (MP), Birgit Marklund Beijer m.fl. (S) 

och Jaime Barrios (V) yrkade bifall till förvaltningens förslag 

till beslut. 

 

Andrea Ström m.fl. (M) och Mats Hasselgren (L) yrkade 

bordläggning av ärendet. 

 
Beslutsgång 

Maria Antonsson (MP) ställde först Moderaternas och 

Liberalernas yrkande om bordläggning mot att ärendet skulle 

avgöras vid sammanträdet. 

 

Nämnden beslöt att avslå förslaget om bordläggning. 

 

Maria Antonsson (MP) ställde därefter yrkandet om bifall till 

förvaltningens förslag mot Moderaternas och Liberalernas 

förslag till beslut och fann att nämnden antagit förvaltningens 

förslag till beslut. 



 

Östermalm stadsdelsnämnd 
Sammanträdesprotokoll 

26 oktober 2017 
Blad 16 

 

  

 
Reservation 

Andrea Ström m.fl. (M) och Mats Hasselgren (L) reserverade 

sig mot beslutet till förmån för eget förslag enligt följande. 

 

Förslag till beslut 

 

Stadsdelsnämnden beslutar följande. 

 

Att avslå förvaltningens förslag till beslut och därutöver anföra 

 

Vi noterar att det finns en önskan från ungdomsrådet att revidera 

stadgarna. Det kan te sig naturligt då en ung förening i början 

lider av vissa barnsjukdomar. Dock består önskan om 

stadgerevidering endast på grund av en önskan om att låta 

ungdomar som varken bor i stadsdelen eller går i skola inom 

stadsdelsområdet att sitta i ungdomsrådets styrelse. 

 

Vi ställer oss kritiska till detta då Östermalms ungdomsråd ska 

vara ett ungdomsråd för boendes och/eller studerandes på 

Östermalm.  

 

Vi förstår att ungdomar flyttar och byter skola. Problematiken 

som uppstår vid sådant scenario kan dock lösas genom att 

ungdomsrådet adjungerar till styrelsen. 

 
Ersättaryttrande 

Maximillian Molin (C) och Steven Crosson (KD) anmälde till 

protokollet att om de hade tjänstgjort hade de ställt sig bakom 

förslaget till beslut från Moderaterna och Liberalerna. 

 

 

 

 


